
Na zasedání zastupitelstva v červnu 2018 zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU navrhli, 
aby v příštím volebním období 2018-2022 byl stanoven počet členů zastupitelstva na 
11. Při tomto počtu nevzniká povinnost ustanovit radu. Stonava má při počtu 1851 
občanů 7 zastupitelů. Naše obec má pouze 1201 občanů, proto je pro její řízení a 
rozpočet nadbytečné utrácet peníze za radní. Odměny radních by tak mohly být 
použity například pro seniory, podporu spolků, které se dlouhodobě věnují dětem a 
mládeži. 

 
Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková, zastupitelka 

NAŠE DOUBRAVA 
info@nasedoubrava.cz 

 

Na návrh zastupitelů za NAŠI DOUBRAVU reagovala Dáša Murycová protinávrhem 

na stanovení 15 členů zastupitelstva. Koalice jednohlasně její protinávrh podpořila, 

proto o našem návrhu nebylo hlasováno. Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU jsou toho 

názoru, že v současné době není nutné vytvářet radu obce. V minulosti, byly bez rady 

řešeny mnohem složitější věci. Zcela by postačilo, kdyby bez rady pracovali zastupitelé 

pro občany a další rozvoj obce jako jeden kolektiv, kterému jde o správnou věc.  

MUDr. Pavel Spurný, zastupitel  
NAŠE DOUBRAVA 
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Na zasedání zastupitelstva v červnu 2018 se projednávalo i schválení rozpočtu obce 

za uplynulý rok. Koalicí schválený rozpočet na rok 2017 byl během roku upravován 

18x. Skutečně se nejedná o překlep. V přepočtu týdnů v roce to znamená, že rozpočet 

byl během roku upravován co tři týdny. I pro takto nezvyklou četnost opakovaně 

upravovaného rozpočtu obce zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU nemohli zvednout 

ruku.  

Ing. Petr Vrubel, zastupitel  
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